

World Junior A Challenge , Tournament



Switzerland

1

	1	2	3	T
 Switzerland	1	0	0	1
 United States	1	5	1	7



United States

7

FINAL

Game ID: 07
Round: Quarter-final
Date: Dec 16, 2015
Time: 7:00 PM EST
Location: Cobourg Community Center
Status: Final
Referee Peter Kostyk, Jonathan Alarie
Linesman Justin Knaggs, Adam Massaro
Official Scorer Trevor Bambridge

Game Notes:
BIG SECOND PERIOD LEADS U.S. PAST SWISS, INTO WJAC SEMIFINALS
JASON LA ROSE
COBOURG, Ont. – Collin Peters scored twice, and Josh Wilkins had a goal and two assists, all in a five-goal second period, to help the United States beat Switzerland 7-1 in quarter-final action Wednesday at the 2015 World Junior A Challenge.
The Americans are into the semifinals for the ninth time in as many appearances at the tournament, and will travel to Whitby, Ont., to take on Russia on Thursday night (7 p.m. ET).
Ross Colton added two goals of his own for the U.S., and Max Zimmer and Callahan Burke also scored. Grant Jozefek was the only other multiple-point-getter, recording two assists in the victory.
After getting shutout by Russia in their preliminary round finale Tuesday, the Swiss wasted no time getting on the board against the Americans; Lee Roberts was the recipient of a fortuitous bounce off the end boards, beating U.S. goaltender Ryan Bednard just 3:14 in.
The Americans pulled even midway through the opening frame when Colton snuck in behind the Swiss defence, took a pass from Carson Meyer and snapped a quick shot past Matteo Ritz.
It was all U.S. from the drop of the puck in the second period; the Americans held a massive 22-1 advantage in shots on goal in the middle frame, and put five pucks past Ritz to take control.
Peters got the goal barrage started 2:36 in, burying a shot behind Ritz from the slot for the first U.S. lead.
Zimmer made it a two-goal advantage at 5:02, converting a feed from behind the net from Chase Pearson, and Wilkins went to the backhand on a shorthanded breakaway 56 seconds after that to make it 3-1.
Peters scored his second of the period at 11:27 when his shot found its way through traffic and past Ritz right off the face-off, and Colton tapped in a power-play goal at 14:40 to finish a busy stanza for the Americans.
The one shot by the Swiss set a tournament record for fewest by one team in a single period.
Burke scored the lone goal in the third period to provide the final margin of victory.
The U.S. finished with a 41-18 advantage in shots on goal.
With the loss, the Swiss drop to the fifth-place game for the second year in a row; they will face the Czech Republic on Friday night at the Cobourg Community Centre (7 p.m. ET).

LES ÉTATS-UNIS EXPLOSENT EN DEUXIÈME PÉRIODE POUR BATTRE LES SUISSES ET ACCÉDER AUX DEMI-FINALES AU DMJA
JASON LA ROSE
COBOURG, Ont. – Collin Peters a marqué deux fois, Josh Wilkins a obtenu un but et deux aides, tous en deuxième période au cours de laquelle cinq buts ont été marqués, pour aider les États-Unis à vaincre la Suisse 7-1 en quart de finale mercredi au Défi mondial junior A 2015.
Les Américains, qui font partie du carré d'as pour une neuvième fois en autant de présences au tournoi, se rendront à Whitby, Ont., pour affronter la Russie jeudi soir (19 h HE).
Ross Colton a aussi marqué deux buts pour les États-Unis. Max Zimmer et Callahan Burke ont été les auteurs des autres buts des Américains. Grant Jozefek a été le seul autre joueur à porter plus d'un point à sa fiche, obtenant deux mentions d'aide dans la victoire.
Après avoir été blanchis par les Russes à leur dernier match de la ronde préliminaire mardi, les Suisses n'ont pas tardé à s'inscrire au tableau contre les Américains; Lee Roberts a profité d'un heureux rebond contre la bande à l'extrémité pour déjouer le gardien de but des États-Unis, Ryan Bednard après seulement 3 min 14 s de jeu.
Les Américains ont nivelé le pointage au milieu du premier tiers lorsque Colton s'est faufilé derrière les défenseurs suisses pour capter une passe de Carson Meyer et décocher un tir vif derrière Matteo Ritz.
Les États-Unis ont pris le contrôle du match dès la première mise au jeu en deuxième période; ils ont facilement dominé les Suisses 22-1 au chapitre des tirs au but au cours de la période, déjouant Ritz à cinq reprises.
Peters a entrepris le barrage offensif à 2 min 36 s au moyen d'un tir de la zone privilégiée pour permettre aux États-Unis de prendre les devants pour la première fois.
Zimmer a porté l'avance à deux buts à 5 min 2 s, captant une passe de Chase Pearson en provenance de l'arrière du filet et Wilkins a ensuite porté la marque à 3-1 56 secondes plus tard lors d'une échappée pendant une infériorité numérique.
Peters a marqué son deuxième de la période à 11 min 27 s lorsque son tir s'est faufilé à travers la circulation devant Ritz dès la mise au jeu. Colton a ensuite marqué pendant une supériorité numérique à 14 min 40 s pour mettre fin à une période très productive pour les Américains.
La Suisse n'a obtenu qu'un seul tir au but au cours de la période, un record du tournoi pour le moins de tirs en une période.
Burke a compté le seul but au troisième vingt pour porter la marque finale à 7-1.
Les États-Unis ont terminé la rencontre avec un avantage de 41 tirs au but contre 18.
À la suite de la défaite, la Suisse participera au match pour la cinquième place pour une deuxième année de suite; elle affrontera la République tchèque vendredi soir au Cobourg Community Centre (19 h HE).

Shots on Goal

Team	1	2	3	Total
Switzerland	11	1	6	18
United States	12	22	7	41

Power Plays

Team	PP	PIM
Switzerland	0-6	12
United States	1-5	14

1st Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
3:14	Switzerland	Lee Roberts Goal (even strength) Assists: Dominik Volejnick , Fabian Berni	SUI 1 - USA 0
10:07	United States	Ross Colton Goal (even strength) Assists: Carson Meyer , Jake Wahlen	SUI 1 - USA 1
Time	Team	Penalty Detail	
5:51	Switzerland	Philipp Kurashev: Interference - Minor (2:00)	
5:51	United States	Grant Jozefek: Tripping - Minor (2:00)	
11:38	United States	William Knierem: Hooking - Minor (2:00)	
14:31	United States	John Marino: Slashing - Minor (2:00)	
17:32	Switzerland	Fabian Steinmann : Tripping - Minor (2:00)	
19:17	Switzerland	Marco Miranda: Slashing - Minor (2:00)	

2nd Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
2:36	United States	Collin Peters Goal (even strength) <i>Assists: Josh Wilkins , Grant Jozefek</i>	SUI 1 - USA 2
5:02	United States	Max Zimmer Goal (even strength) <i>Assists: Chase Pearson , Mitch Reinke</i>	SUI 1 - USA 3
5:58	United States	Josh Wilkins Goal (short handed) <i>Assists: Grant Jozefek</i>	SUI 1 - USA 4
11:27	United States	Collin Peters Goal (even strength) <i>Assists: Josh Wilkins</i>	SUI 1 - USA 5
14:40	United States	Ross Colton Goal (power play) <i>Assists: Liam Pecararo , Spenser Young</i>	SUI 1 - USA 6
Time	Team	Penalty Detail	
5:02	United States	Mitch Reinke: Slashing - Minor (2:00)	
13:47	Switzerland	Victor Öjdemark: Roughing after the whistle - Minor (2:00)	
15:09	Switzerland	Dominik Egli: Tripping - Minor (2:00)	
19:09	United States	Collin Peters: High-Sticking - Minor (2:00)	

3rd Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
13:07	United States	Callahan Burke Goal (even strength) <i>Assists: William Knierem</i>	SUI 1 - USA 7
Time	Team	Penalty Detail	
5:44	United States	Chase Pearson: Cross-Checking - Minor (2:00)	
6:14	United States	Andrew Peeke: Cross-Checking - Minor (2:00)	
14:33	Switzerland	Lee Roberts: Hooking - Minor (2:00)	



Switzerland

Skaters

#	Name	G	A	PIM
3	Victor Öjdemark	0	0	2
4	Simon Le Coultre	0	0	0
7	Kaj Suter	0	0	0
8	Dominik Egli	0	0	2
9	Fabian Berni	0	1	0
10	Cyril Oehen	0	0	0
11	Dominik Volejnicek	0	1	0
12	Lee Roberts	1	0	2
14	Livio Stadler	0	0	0
15	Fabian Steinmann	0	0	2
17	Marco Miranda	0	0	2
18	Yannick Lerch	0	0	0
19	Axel Simic	0	0	0
20	Tobias Geisser	0	0	0
23	Philipp Kurashev	0	0	2
25	Nando Eggenberger	0	0	0
26	André Heim	0	0	0
27	Elia Riva	0	0	0
28	Stefan Rügsegger	0	0	0
Totals:		1	2	12

Goalies

#	Name	Min	Sh	Sv	Dec
29	Philip Wüthrich	0:00	0	0	0
30	Matteo Ritz	60:00	41	34	LOSS
Totals:		60:00	41	34	0

Coaches

#	Name	Signature
---	------	-----------



United States

Skaters

#	Name	G	A	PIM
2	Jack Ahcan	0	0	0
4	John Marino	0	0	2
5	Ryan Zuhlsdorf	0	0	0
6	Max Zimmer	1	0	0
7	Keegan Ford	0	0	0
8	Mitch Reinke	0	1	2
9	Andrew Peeke	0	0	2
10	Tanner Laczynski	0	0	0
11	Callahan Burke	1	0	0
12	Spenser Young	0	1	0
14	Josh Wilkins	1	2	0
15	Grant Jozefek	0	2	2
16	Rem Pitlick	0	0	0
17	Collin Peters	2	0	2
18	Carson Meyer	0	1	0
19	Liam Pecararo	0	1	0
20	Jake Wahlin	0	1	0
21	Chase Pearson	0	1	2
22	Ross Colton	2	0	0
24	William Knierem	0	1	2
Totals:		7	11	14

Goalies

#	Name	Min	Sh	Sv	Dec
1	Ryan Bednard	60:00	18	17	WIN
30	Kris Oldham	0:00	0	0	0
Totals:		60:00	18	17	0

Coaches

#	Name	Signature
---	------	-----------

Statistics Powered by

